

Recently restored to its 19th century splendour, the Nordheimer is blessed with an abundance of natural light from the carefully preserved interior light courts, beautifully stained woodwork, decorative ceilings, mosaic tiles and cast iron columns. All reminiscent of the grand Victorian buildings.

In addition to beautiful surroundings, we pride ourselves on our exceptional cuisine. Our restaurants offer a variety of menus to please every palate, whether it be for a breakfast meeting, business lunch, or leisurely dinner.

Our main dining room, **Les Continents**, provides the perfect ambience, elegant yet comfortable, for an exceptional, delicious meal.

Le Cristallin piano bar is the ideal place to unwind after a long day.

For a more casual rendez-vous, our Bistro-style restaurant, **Chez Plume**, serves light meals every weekday for lunch and a lively happy hour between 5:00 and 7:00 every evening.

With the opening of ICAO's magnificent new Headquarters, we hope to soon be welcoming you to Hotel Inter-Continental Montreal. We will do everything possible to ensure that you enjoy all the comforts of a home away from home while you are with us.



Récemment restauré dans toute la splendeur de son style 19e siècle, le Nordheimer baigne dans une lumière abondante et naturelle qui inonde la richesse de ses bois ouvragés, ses plafonds décorés, ses mosaïques et ses colonnes de fer forgé, éléments typiques des grands édifices de l'époque victorienne.

En complément de ce décor unique, nous sommes fiers de notre cuisine exceptionnelle. Nos restaurants offrent une variété de menus pour satisfaire tous les palais: petit-déjeuner d'affaires, lunch ou somptueux dîner.

Notre principale salle à manger, **Les Continents**, allie élégance et confort pour un repas raffiné.

Le piano bar, **Le Cristallin**, offre le gîte idéal pour relaxer après une longue journée.



Pour un rendez-vous plus décontracté, **Chez Plume**, style bistro, sert des repas légers tous les midis de la semaine et un "happy hour" animé de 5 à 7, chaque soir.

Avec l'ouverture des magnifiques quartiers généraux de l'OACI, nous espérons vous accueillir très bientôt, à l'hôtel Inter-Continental Montréal. Nous mettons tout en oeuvre pour vous offrir le confort d'un véritable havre de paix, qui suscitera chez-vous le désir d'y revenir encore et encore.